
 
 

 

Årsmötesprotokoll 2023 
 

 

 
Datum: 2023-03-27 

 

Plats: Artillerigatan 91 

 

 

§ 1. Mötets öppnade 

Dan Tammi öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

Dan meddelade att en av våra medlemmar, Bert-Åke Varg, har lämnat både klubben och 

jordelivet. Mötet adjungerades för en tyst minut för att hedra Bert-Åke. 

 

§ 2. Val av mötesordförande 

Dan Tammi föreslogs som ordförande för mötet. Inga andra förslag inkom. 

Förslaget vann bifall och årsmötet valde Dan Tammi till ordförande för mötet. 

 

§ 3. Val av sekreterare. 

 Matti Rönnqvist föreslogs. 

 Inga ytterligare förslag inkom. 

Förslaget vann bifall och årsmötet valde Matti Rönnqvist som sekreterare för mötet. 

 

§ 4. Fråga om mötet blivit utlyst ut i föreskriven ordning. 

Dan Tammi informerade om att kallelse till mötet skickades ut i god tid. 

Årsmötet ansåg att kallelsen skickats ut i föreskriven ordning. 

 

§ 5. Val av två justerare tillika rösträknare att jämte ordförande justera protokollet. 

 Anders Norrman samt Benny Jansson föreslogs. 

Inga ytterligare förslag inkom. 

Förslaget vann bifall och årsmötet beslutade att välja Anders Norrman samt Benny 

Jansson till justerare och tillika rösträknare för mötet. 

  

§ 6. Fastställande av föredragningslista. 

 Mötesordförande föredrog föredragslistan och frågade om mötet kunde fastställa den i 

föreliggande form. 

 Förslag inkom om att lägga in punkten 18, övriga frågor tidigare så att det föll in innan 

mötets avslutande och att det således protokollerades. Vid en snabb titt i reglementet så 



stämde det att Övriga frågor ska ligga innan mötets avslutande. Sekreteraren bad om 

ursäkt för den fadäsen och sa att det var bra att det uppmärksammats. 

 Förslaget från sekreteraren blev att lägga övriga frågor (tidigare p.18) som punkt 16 på 

dagordningen. Att lägga mötets avslutande (tidigare p. 16) som punkt 17 samt att lägga 

omnämnanden och utmärkelser som punkt 18 8tidigare p. 17) 

Årsmötet beslutade fastställa föredragningslistan i enlighet med det nya förslaget. 

  

§ 7.  Fastställande av antalet röstberättigade. 

 Antalet röstberättigade mötesmedlemmar räknades in och befanns vara 23 personer. 

Röstlängden fastställdes därefter till 23 personer. 

  

 

§ 8. Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse. 

Dan Tammi föredrog verksamhetsberättelsen för året 2022. 

 

Klubben består i dagsläget av 99 medlemmar. 

 

Dan berättade vilka som ingått i styrelsen och kommittéer, revisorer, redaktion samt 

valberedning under 2022. 

 

Dan föredrog kalendariet för 2022 års verksamhetsår. 

 

 Som informationspunkt så läste Dan Tammi upp Styrelsens planer för verksamheten på 

ön för kommande verksamhetsår. 

 

 Dan Tammi berättade att klubben genom Bertil Sundell och Erik Lundqvists försorg hade 

fått ca 60 meter bryggor i gott skick till ingen kostnad alls. Felix Naeslund har åtagit sig 

att genom sitt företag för en reducerad kostnad bogsera bryggorna från Slagsta marina till 

Tallholmen. Styrelsen riktade ett stort tack till Bertil, Erik och Felix! 

 

§ 9. Behandling av ekonomisk rapport samt förvaltningsberättelse. 

 Peter Ramén föredrog siffrorna för verksamhetsåret 2023 samt förvaltningen. 

 

 Peter berättade att 7 medlemmar sagt upp sitt medlemskap. De flesta för att de avslutat 

sitt båtliv. Några har inte uppgett anledning.  

 

 Peter informerade om att han nu fått alla räkningar och att elen gick 4 200 kronor back. 

 Fråga till Peter ställdes om det gick att se vad som förbrukats av båtar och vad som 

förbrukats av övrig utrustning på ön? 

 

 Peter svarade att det inte finns någon sådan särskiljning i dagsläget så det går inte att se. 

 

 Peter fortsatte att rapportera att gasolinköp för grillar gick 80 kronor back efter att 

donationer för grillning dragits av. 

 

 Avgiften för sophämtning gick med 10 tusen kronor mindre än året innan. Det beror på 

att vi separerar förpackningar från hushållssoporna.  

 

 Peter fick fråga om klubben har avtal på el. Peter svarade att det har vi.  



 Peter fortsatte att redovisa inkomsterna och att 19 båtar över 40 fot har betalat 

gästhamnsavgift. 22 st. dagavgifter har betalats in. 67 st. elavgifter har erlagts.  

 

 Pantningen av tomburkar och PET har gett 3 200 kronor i inkomst. Peter sa också att vi 

inte längre kan panta hela säckar som vi tidigare gjort. Reglerna har ändrats. Nu måste vi 

lämna på annan plats. Peter sa att det måste alla hjälpas åt med för att det ska fungera. 

Peter sa också att det nu inte tas emot "fulburkar" som det tidigare gått att få pant för. 

 

§ 10. Behandling av revisorernas berättelse. 

 Annika Tenser föredrog och läste upp vad revisorerna skrivit i sin rapport. Revisorerna 

fann att bokföringen och styrelsens förvaltning i övrigt utförts enligt det som föreskrivits 

i stadgarna. Revisorerna tillstyrkte att mötet skulle ge styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2022. 

 

§ 11. Fastställande av resultat och balansräkning. 

 Peter Ramén föredrog resultat och balansrapporter. 

 

 Alvar Säker förklarade att han hade velat haft rapporterna med kallelsen så att han hunnit 

sätta sig in i dom, inte på mötet. 

 

Peter Ramén förklarade att alla siffror hade skickats ut inför och föredragits på höstmötet 

där också budget och ekonomi beslutades. Årsmötet har bara att fastställa ekonomin. 

Peter sa dock att vi tar med oss detta till nästa årsmöte och då kommer siffrorna med i 

kallelsen. 

  

§ 12. Fråga om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen. 

 Mötesordförande Dan Tammi ställde frågan till årsmötet om den ansåg att styrelsen skall 

lämnas ansvarsfrihet för föregående verksamhetsår. 

 Frågan vann bifall. 

Årsmötet beslutade att lämna styrelsen ansvarsfrihet. Dan frågade om någon var däremot. 

Ingen var däremot. 

   

§ 13. Av styrelsen väckta propositioner. 

 Det finns inga av styrelsen inlämnade propositioner i år. 

 

§ 14. Till styrelsen inkomna och i kallelsen angivna motioner. 

 Inga motioner fanns att behandla. 

 

§ 15. Val av styrelse, styrelsesuppleanter, revisorer, revisorssuppleanter samt 

valberedning 

Rolf Tenser så som varande sammankallande i valnämnden föredrog de nominerade. Det 

beslöts att han läste upp samtliga nominerade på en gång. 

 

Mötet beslutade att rösta om alla nominerade i styrelsen i ett sjok. 

 

Samtliga av styrelsen nominerade ledamöter valdes. Styrelsen ser således ut som följer; 

 

 

 



Kvarstår på 1 år. 

Dan Tammi   Ordförande 

Anders Norrman  Ledamot 

Dan Gustavsson  Ledamot  

 

För styrelsen på 2 år. 

Matti Rönnqvist omval  Sekreterare. 

Peter Ramén  omval Kassör 

Peter Sandstedt  omval Ledamot. 

Karin Sundell  omval Ledamot 

 

Styrelsen för på 1 år. 

Birgit Lundqvist omval Suppleant/sekreterare 

Conny Sandstedt omval Suppleant 

 

Revisor för 2 år. 

Annika Tenser  omval Ordinarie 

Ulrik Hejdenberg omval Suppleant 

  

Kvarstår på 1 år. 

Rolf Berglind   Ordinarie 

 

Val av valberedning för 2023 

Rolf Tenser  omval Sammankallande 

Erik Backlund  Nyval 

Peter Schwinn  Nyval 

 

§ 16. Övriga frågor. 

 Förslag om att köra tomburkar och PET-flaskor till återvinning med släpkärra på höstens  

 holmgång inkom.  

 

 Benny Jansson frågade om det kommit några nya medlemmar. 

 

 Peter Ramén svarade att det kommit några nya medlemmar under föregående år. 

Matti Rönnqvist sa att de publiceras i Informationsbladet med ett tack till de som lämnat 

klubben och så hälsar vi de nya välkommen med namn. 

Dan Tammi sa att medlemsantalet just nu låg på 99 medlemmar. 

 

Alvar Säker frågade om kostnaden för BDT anläggningen och varför man går vidare med 

den. Alvar ansåg att kostnaden för det blir för stor. Alvar ansåg att styrelsen ska ändra 

beslutet.  

 

Rolf Tenser replikerade att han är miljöansvarig på Stockholmssegelsällskap och att han 

därigenom känner till att kraven på ett renare östersjön kommer att öka och öka. 

 

Alvar Säker sa att det inte inom översiktlig framtid kommer att ställas krav på att vi skall 

rena det vatten vi badar i. 

 



Ulrik Hejdenberg framförde att det vore bra om styrelsen kunde överväga möjligheten att 

ansluta till kommunalt vatten och avlopp. Om det behövde finansieras så kunde klubben 

ta ett förenings lån. 

 

Flera på mötet invände att det är en för dyr lösning och att det inte är attraktivt att belåna 

föreningen. 

 

Matti Rönnqvist inflikade att det mycket riktigt finns ett beslut taget tidigare för många år 

sedan om att en rening av gråvatten och även svartvatten finns. Även att fondera medel 

till det som skett. Matti sa att det inte hindrar att ett sådant beslut ändras och att styrelsen 

kan ta ett annat beslut så länge det inte ratificerats. Matti tyckte att kostnaden för att 

behålla duschen inne blir för stor. Det är den effekten vi får med investeringen på hundra 

tusen kronor. 

 

Dan Gustavsson sa att det lämnats in en ansökan till kommunen om att få anlägga rening 

och den kostar femton tusen kronor. De får vi inte får tillbaka om vi vänder i frågan. 

Gruppen som bildades för projektet har arbetet fram en plan och den följer man nu. 

 

Peter Schwinn replikerade att han hade varit med och anlagt en anläggning i skärgården 

och att han hade många bra kontakter när det gäller rening i skärgården. Han sa att det går 

bra att vända sig till honom så ska han förmedla kontakter. 

 

Benny Jansson frågade om det både gällde inne och ute duschen? 

 

Benny fick svaret att det i dagsläget gällde inne duschen samt handfat på toaletter. 

 

Dan Gustavsson sa att det hela handlar om att ska vi göra det eller inte, det handlar inte 

om vilken typ av anläggning det ska bli, Ansökan är den samma för vad vi än anlägger. 

Det är inte heller säkert att vi kommer att få något tillstånd det är en öppen fråga men vi 

måste ansöka annars står vi där med svartbyggen. 

 

Mats Nilsson sa att det finns ett gammalt beslut om att Afflux Water skulle leverera 

anläggningen. 

 

Diskussion om huruvida det var bestämt eller om det var ett förslag med Afflux företogs. 

Dan Gustavsson sa att Afflux i början hade tagit på sig att leverera en anläggning som 

prov men Afflux har lagt ner rening av BDT vatten så den möjligheten finns inte längre. 

 

Alvar Säker frågade hur stor sannolikheten för att vi får ett ja på ansökan är. 

 

Dan Gustavsson sa att det är inte alls säkert utan vi måste ansöka och sedan se vad de 

svarar. 

 

Alvar Säker och Mats Nilsson sa att de förordande ett nytt medlemsmöte med omröstning 

i frågan. 

 

Krister Klinth frågade om det även gäller vattnet i badtunnan om det ska tas om hand? 

 



Svaret blev att det är mer av en gråzon men det är taget ur sjön och inte processat så det 

borde klara sig. Dan Gustavsson sa att det troligen inte är reglerat i detalj. 

 

Peter Schwinn sa att det borde sättas ihop en grupp om tre som får uppdrag att utreda 

detta. 

 

Dan Gustavsson svarade att det redan finns en arbetsgrupp som beredit frågan och också 

tittat på vad som är lämpligt för oss och våra behov. Allt är klart och ansökan är 

inlämnad. Det har varit många möten då frågan varit uppe. 

 

Matti Rönnqvist replikerade att det finns ett beslut på att anläggningen ska anläggas, det 

finns även ett beslut på att pengar skall fonderas, det är det som vi har att acceptera i dag. 

Det vi kan göra i dag är att ge styrelsen råd i frågan. Den goda styrelsen tar intryck av vad 

medlemmarna tycker och kan ändra sig om det är det som gäller. 

 

Karin Sundell frågade vad det kostar att anlägga en utedusch till som komplement om 

inne duschen tas bort? 

 

Dan Gustavsson svarade att kostnaden ligger på uppskattningsvis tio till femton tusen 

kronor. 

 

Dan Gustavsson informerade om att vi har till 2024 på oss att få till en lösning utan att vi 

blir pålagda vite. 

 

Karin Sundell replikerade att det finns pengar till att bygga och det kommer att bli pengar 

över. Speciellt nu när vi fått bryggor förmånligt.  

 

Krister Klinth sa att det måste tas med i räkningen att det finns ett mervärde i att ha en 

god komfort på ön. Speciellt om vi skall få nya medlemmar till klubben och ön.  

 

Matti Rönnqvist replikerad att det finns behov av pengarna i andra delar som kan locka 

medlemmar till ön och nya medlemmar och i synnerhet ungdomar och barnfamiljer. Som 

att köpa in jollar etc. 

 

Benny Jansson frågade om vi inte kunde montera Webbkameror på ön. Det skulle va 

trevligt att se vad som hände och vilka som var på ön. 

 

Peter Ramen svarade att blev att det blir problematiskt med tanke på GDPR i dag. Benny 

fick dock medhåll i att det skulle vara trevligt att se vad som hände på ön.  

 

Ulrik Hejdenberg ställde en fråga om avgifter. Varför är det bara Tallholmsavgift på den 

första El avgiften. Ulrik tyckte att det är rimligt att de som är MER på ön och betalar flera 

el-avgifter också betalar Tallholmsavgift på de tillkommande avgifterna.de ligger ju och 

sliter på ön mer eftersom de är där längre tid menade Ulrik. 

Ulrik förespråkade el-mätare så att alla betalade för vad de använde. 

 

Peter Ramen replikerade att i den första avgiften ingick de övriga kostnaderna i att få 

fram strömmen till ön till exempel. 

 



Ulrik tog även upp att vi behöver ha in fler gästbåtar och att det är svårt för gäster att veta 

att vi tar emot gästade båtar. Många passerar ön men vet inte att de kan lägga till hos oss 

över natten. Ulrik föreslog att köpa in en enkel banderoll som är ett par meter lång och en 

meter bred där det stod ”Välkommen vi tar emot gästande båtar” Kostnaden skulle stanna 

vid ett par tusenlappar. 

 

Mats Nilsson ställde frågan hur skatteverket ser på att vi tar in avgifter för gästande båtar. 

Något tydligt svar på den frågan kunde ingen ge. 

 

Flera deltagare på mötet var emot att locka in flera gästande båtar genom att argumentera 

för att det skulle bli trängre på ön och att våra egna medlemmar då inte skulle få plats. 

 

Hans Larsén sa att han inte kunde logga in på Eon då hans inloggning inte funkade. Han 

uppgav att han blivit lovad kod för att kunna följa el förbrukningen. Han sa att han 

kommer att hoppa av det här med el om han inte fick en fungerande kod. 

 

Peter Ramén sa att han hade sett till att Hans skulle komma in EON och även skickat 

koden till Hans. Peter hade inte någon vetskap om att Hans inte kunde logga in. Peter sa 

att det vore bra om Hans hörde av sig om detta då Peter rimligen inte kunde veta det 

annars. Det löstes omedelbart genom att Peter Ramén gick in på EON och ordnade ett 

nytt lösenord för Hans. 

 

Hans Larsén sa att han mätt elförbrukningen och att mindre båtar faktiskt förbrukade mer 

el än de stora båtarna. 

 

Ordförande Dan Tammi satte därefter streck i debatten. 

 

§ 17. Mötets avslutades. 

 

§18. Utmärkelser och omnämnanden. 

 

Erik Lundqvist och Bertil Sundell tilldelades diplom och ett omnämnande. De har gjort 

klubben stor nytta genom att de ordnat så att klubben fått ett stort antal bryggmeter bättre 

begagnade bryggor från Slagsta Marina till skänks. Styrelsen riktar ett stort tack till Erik 

och Bertil. 

 

Justerat och godkänt:2023-04-12 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

Dan Tammi  Matti Rönnqvist 

……………………………. ……………………………… 

Dan Tammi   Matti Rönnqvist 

 

Justerare   Justerare 

Anders Norrman  Benny Jansson 

……………………………... ………………………………. 



Anders Norrman  Benny Jansson 


